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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  02/2011 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  015/2011  

 

Στην Καλαµάτα σήµερα, τη 13η  Ιανουαρίου 2011, ηµέρα Πέµπτη και ώρα 8:00 µ.µ., στο 
Αµφιθέατρο «Αλέξανδρος Κουµουνδούρος», συνέρχεται στην 2η/2011 συνεδρίαση, το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την υπ’ αριθµ. πρωτ. 472/7-1-2011 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο. 
 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Γουρδέας Ανδρέας, 
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αδαµόπουλος Ιωάννης, 3) Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος, 4) Αναζίκος 
Ιωάννης, 5) Ανδρεάκος Κωνσταντίνος, 6) Αντωνόπουλος Μιχαήλ, 7) Βασιλόπουλος Αθανάσιος, 8) 
Βασιλόπουλος Παναγιώτης, 9) Γκλεγκλές Ιωάννης, 10) ∆ιασάκος Νικόλαος, 11) Ηλιόπουλος 
Αθανάσιος, 12) Καµβυσίδης Ιωάννης, 13) Καραγιάννης Ανδρέας, 14) Καρβέλης Γεώργιος, 15) 
Κουδούνης Αργύριος, 16) Μανδηλάρης Ιωάννης, 17) Μαρινάκης Σαράντος, 18) Μιχαλόπουλος 
Σωτήριος, 19) Μπάκας Ιωάννης, 20) Μπασακίδης Νικόλαος, 21) Μπεχράκης Σταµάτης, 22) 
Μπουζιάνης Παύλος, 23) Μπούρας Ιωάννης, 24) Μπούχαλης ∆ηµήτριος, 25) Μπρεδήµας Θεόδωρος, 
26) Μωραγιάννης Κωνσταντίνος, 27) Μωρακέας Σπυρίδων, 28) Νιάρχος Αναστάσιος, 29) 
Νταγιόπουλος Γεώργιος, 30) Ντίντα Παναγιώτα, 31) Οικονοµάκου Μαρία, 32) Πολίτης ∆ηµήτριος, 
33) Πουλόπουλος ∆ηµήτριος, 34) Ριζάς Χρήστος, 35) Στασινάκης ∆ιονύσης, 36) Στασινόπουλος 
Στυλιανός, 37) Φαββατάς ∆ηµήτριος, 38) Φωτέας Νικόλαος και 39) Χριστόπουλος Ιωάννης.     
 
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ. 1) ∆ικαιουλάκος 
Βασίλειος και 2)  Χουλιάρα – Παλιατσέα Αµαλία.  
 
Στη συνεδρίαση κλήθηκε και παραβρίσκεται η Πρόεδρος του Συµβουλίου ∆ηµοτικής Κοινότητας 
Καλαµάτας κα Λιακουνάκου Βενετία.  
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώµατος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία του  ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα. 
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 3ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης µε 
τίτλο : 

 
Ορισµός µελών ∆ιοικητικών Συµβουλίων Νοµικών Προσώπων ∆ηµοσίου και Ιδιωτικού ∆ικαίου 

∆ήµου Καλαµάτας: 
«Κοινωφελής Επιχείρηση ∆ήµου Καλαµάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨». 

 
Ακολούθως ο κ. Ηλιόπουλος επαναλαµβάνει ότι σύµφωνα µε το Ν.3852/2010 στις επιχειρήσεις και 
τα νοµικά πρόσωπα που θα γίνουνε συγχωνεύσεις παρατείνεται αυτοδικαίως η θητεία των ∆.Σ. που 
ήτανε την προηγούµενη τετραετία, αυτοδικαίως.  

Συνεχίζοντας την εισήγησή του ο κ. Ηλιόπουλος αναφέρει ότι έχουµε τις 2 κοινωφελείς 
επιχειρήσεις, την κοινωφελή επιχείρηση ΦΑΡΙΣ και την κοινωφελή επιχείρηση της Θουρίας, τις 
οποίες σύµφωνα µε το νόµο υποχρεούµεθα να τις συγχωνέψουµε σε µία, και δηλώνει ότι ο ίδιος 
παραιτείται από τη θέση του Προέδρου του ∆.Σ. της επιχείρησης ¨ΦΑΡΙΣ¨ στην οποία είχε οριστεί 
και ότι υπάρχει και παραίτηση  του τακτικού µέλους του ∆.Σ. αυτής κ. Θεοφάνη Κλείδωνα.  

Εδώ θα πρέπει να οριστεί ο αντικαταστάτης του κ. Κλείδωνα καθώς και ο Πρόεδρος του ∆.Σ της 
επιχείρησης ¨ΦΑΡΙΣ¨.  
 
 
Με την ολοκλήρωση της εισήγησης του  Αντιδηµάρχου κ. Ηλιόπουλου, εξελίσσεται διαλογική 
συζήτηση ως εξής;  

 
Συνάδελφοι εδώ υπάρχει ένα πρόβληµα. Καταρχήν το βήµα µε το ¨ΦΑΡΙ¨ 
καταξιώθηκε και µε τον Καλλικράτη αλλά καταξιώθηκε και επί της ουσίας, γιατί 

τραβήξαµε πολλά ως πλειοψηφία στην προηγούµενη περίοδο. Να τα λέω για να τα ακούνε οι 
δηµοσιογράφοι  που γράφανε και µε βρίζανε επί ένα εξάµηνο, µε πολύ αγάπη τους το λέω, όχι θα 
κρίνεστε και εσείς, εγώ τα άντεξα όλα τα σχόλιά σας και θα τα αντέχω, σας το λέω µε πολύ αγάπη. 
Τι νοµίζετ,ε µόνο εσείς θα γράφετε, θα σας τα λέµε και εµείς. 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: ∆εν κρίνονται κ. ∆ήµαρχε οι δηµοσιογράφοι … 
 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Εσύ εξαιρείσαι.  
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Όχι, όχι. 

 
Εσύ Θόδωρέ µου εξαιρείσαι, γιατί είσαι της παλιάς σχολής, της παλιάς καλής σχολής.  
Μην θεωρηθεί ότι τα βάζω µε κανέναν έτσι; Αν λέω και κάτι είναι γιατί η ένταση …, 

αλλά όχι εδώ.  
 
Λοιπόν ακούστε τι πρόβληµα υπάρχει.  

Υπάρχει ένα σοβαρό πρόβληµα µε τα κοινωνικά θέµατα, για τα οποία η έκφραση του ∆ήµου θα 
είναι η Μαρία η Οικονοµάκου.  

Τι συµβαίνει µε τα κοινωνικά θέµατα.  

Η Μαρία η Οικονοµάκου και άλλοι αλλά κυρίως θα είναι η Μαρία η οποία έχει έναν αγώνα κάνει και 
αναγνωρίζεται.  

Με τα κοινωνικά θέµατα, τα οποία θα τα δούµε µέχρι τέλος του µηνός, έχουµε τρεις  βραχίονες 
τους οποίους δεν µπορούµε να τους ενοποιήσουµε. Μιλάω µε ∆ηµάρχους και αυτοί έχουν όλοι το 
ίδιο πρόβληµα. Κοινωνικά θέµατα θα έχει ο ΦΑΡΙΣ γιατί είναι κοινωφελής και κατ΄ 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:  
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αποκλειστικότητα πρέπει να χειρίζεται ζητήµατα, όπως το ¨Βοήθεια στο Σπίτι¨, δεν µπορεί να πάνε 
πουθενά αλλού, ή όπως το Κοινωνικό Παντοπωλείο ή όπως το ∆ηµοτικό Ιατρείο. Αυτά δεν µπορούν 
να περπατήσουνε να πάνε αλλού, πρέπει να µείνουν εκεί και η µοναδική κοινωφελής θα παραµείνει 
µε τις αρµοδιότητες που έχει και µε άλλες. Μέχρι το τέλος του Φλεβάρη θα τα έχουµε ρυθµίσει 
αυτά.  

Υπάρχει ο δεύτερος  βραχίονας που είναι τα νοµικά πρόσωπα δηµοσίου δικαίου. Αυτά είναι οι 
Βρεφονηπιακοί Σταθµοί και τα ΚΑΠΗ. Πρέπει να στήσοµε ένα χωριστό πρόσωπο δηµοσίου δικαίου 
το οποίο θα έχει προνοιακό βραχίονα θα έχει και άλλους ας πούµε. Τα άλλα νοµικά πρόσωπα που 
θα πάνε; Η Φιλαρµονική, αν ο Υπουργός δεν συνηγορήσει να είναι χωριστό πρόσωπο δηµοσίου 
δικαίου.  

Υπάρχει και ο τρίτος προνοιακός βραχίονας, η ∆ιεύθυνση Πρόνοιας και Υγείας, η οποία έρχεται στο 
∆ήµο. Από τα εµβόλια…, όλο το πακέτο της ∆ιεύθυνσης Πρόνοιας, µε τους Κοινωνικούς 
Λειτουργούς, µε τα προνοιακά επιδόµατα… Παρενθετικά λέω ότι χρειάζονται σε 10 ηµέρες 
προνοιακά επιδόµατα 1.800.000 € τα οποία δεν έχουν έρθει ακόµα στο ∆ήµο. Μιλάµε για 
επιδόµατα αναπηρίας, τυφλότητας κ.λ.π.  

Αυτοί οι 3 βραχίονες διοικητικά δεν µπορούν να ενοποιηθούν. ∆εν µπορείς να τα πάρεις όλα αυτά 
να τα ρίξεις στη ∆ιεύθυνση Πρόνοιας γιατί δεν θα έχεις τη ¨Βοήθεια στο Σπίτι¨ ή τις άλλες 
ευέλικτες προσεγγίσεις  και δράσεις.  

Εν πάση περιπτώσει αυτά πρέπει να τα µελετήσουµε µε πολύ µεγάλη προσοχή. Εάν µπορούµε να 
πάµε σ΄ ένα σχήµα, θα πάµε σ΄ ένα σχήµα. Υπάρχει εδώ και εθελοντικό κίνηµα το οποίο 
γιγαντώνεται όπου ο ∆ήµος χρειάζεται να το προσεγγίσει µε ένα ιδιαίτερο ενδιαφέρον, δηλαδή 
χρειάζεται ένας άνθρωπος να ασχολείται µόνο µε αυτό. Με το εθελοντικό κίνηµα όχι µόνο το 
προνοιακό, εθελοντικό κίνηµα για την καθαριότητα, για την ανακύκλωση, για τα πάρκα, για την 
πολιτική προστασία. Είναι τοµείς οι οποίοι πρέπει να αναπτυχθούν οπωσδήποτε.  

Σας έκανα κοινωνούς του προβλήµατος που υπάρχει µε τα κοινωνικά θέµατα, τα οποία δεν µπορείς 
να τα βάλεις σε ένα τσουβάλι όλα αυτά, θα έχουν διαφορετικές διοικήσεις και καταλαβαίνετε ότι 
διαφορετικές διοικήσεις µόνο µε συνεννόηση µπορείς να φτάσεις σε κάποια αποτελέσµατα. Μέχρι 
τέλος Φλεβάρη θα έχουµε συγκεκριµένη πρόταση γι΄ αυτά.        
 
Όσον αφορά το ΦΑΡΙΣ, γι΄ αυτό το προσωρινό χρονικό διάστηµα  προτείνεται ως Πρόεδρος ο 
Νίκος ο Μπασακίδης.  
 
 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη του 
τα προαναφερόµενα, τις διατάξεις του Ν. 3852/2010, σε συνδυασµό µε την µε αρ. 
51/ΟΙΚ.74513/28-12-2010 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Α&Η.∆., τις διατάξεις  του άρθρου 270  του ∆.Κ.Κ. 
(N.3463/2006), 
 
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

I. Ορίζει τακτικό µέλος του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
∆ήµου Καλαµάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨, το δηµοτικό σύµβουλο κ. Μπουζιάνη Παύλο ο οποίος 
αντικαθιστά το παραιτηθέν τακτικό µέλος κ. Κλείδωνα Θεοφάνη.  

 
 

II. Ορίζει ως Πρόεδρο του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
«ΦΑΡΙΣ»  τον κ. Μπασακίδη Νικόλαο, ∆ηµοτικό Σύµβουλο και ως Αντιπρόεδρο του 
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∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης  «ΦΑΡΙΣ» την κα 
Οικονοµάκου Μαρία, ∆ηµοτική Σύµβουλο. 

 
 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γουρδέας Ανδρέας  1. Αδαµόπουλος Ιωάννης 

  2. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος  

  3. Αναζίκος Ιωάννης 

  4. Ανδρεάκος Κωνσταντίνος 

  5. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  6. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 

  7. Βασιλόπουλος Παναγιώτης 

  8. Γκλεγκλές Ιωάννης 

  9. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

  10. Καµβυσίδης Ιωάννης 

  11. Καραγιάννης Ανδρέας 

  12. Καρβέλης Γεώργιος 

  13. Κουδούνης Αργύριος 

  14. Μανδηλάρης Ιωάννης 

  15. Μαρινάκης Σαράντος 

  16. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 

  17. Μπάκας Ιωάννης 

  18. Μπασακίδης Νικόλαος 

  19. Μπεχράκης Σταµάτης 

  20. Μπουζιάνης Παύλος 

  21. Μπούρας Ιωάννης 

  22. Μπούχαλης ∆ηµήτριος 

  23. Μπρεδήµας Θεόδωρος 

  24. Μωραγιάννης Κωνσταντίνος 

  25. Μωρακέας Σπυρίδων 

  26. Νταγιόπουλος Γεώργιος 

  27. Ντίντα Παναγιώτα 

  28. Οικονοµάκου Μαρία 

  29. Πολίτης ∆ηµήτριος 

  30. Πουλόπουλος ∆ηµήτριος 

  31. Ριζάς Χρήστος  

  32. Στασινάκης ∆ιονύσης 

  33. Στασινόπουλος Στυλιανός 
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  34. Φαββατάς ∆ηµήτριος 

  35. Φωτέας Νικόλαος 

  36. Χριστόπουλος Ιωάννης 

 
Ακριβές Απόσπασµα 

Καλαµάτα, 24  Ιανουαρίου 2011 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  
 

ΑΝ∆ΡΕΑΣ ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ 
 


